
برای اولین بار در ایران صورت گرفت؛تولید 
تختال با ضخامت ۲۵۰ میلیمتر

در  مبارکه  فولاد  بلندهمت  کارکنان  مرادیان-    - اصفهان 
ناحیۀ فولادسازی و ریخته گری مـــداوم در راستــــــای عمــــل به 
راهبــــردهای شــــرکت مبنی بر استفادۀ حداکثری از ظرفیت های 
نیاز  تأمین حداکثری  نصب شده، توسعۀ سبد محصولات شرکت و 
کشور به انواع محصولات فولادی، برای اولین بار موفق به تولید تختال با 
ضخامت۲۵۰ میلیمتر با گریدMS(5LX60 API(  شدند. محمدرضا 
بناییان مفرد مدیر ناحیۀ فولادسازی و ریخته گری مداوم فولاد مبارکه 
ضمن تأیید این خبر گفت: تولید این محصول با گرید داخلی ۵۹۴۶ 
گاز ترش مخصوص لوله های انتقال گاز به سفارش شرکت اکسین در 
دستور کار قرار گرفت. در همین راستا پس از تهیۀ کارت ساخت در 
واحد متالورژی و روشهای تولید و تأیید آن در ناحیۀ فولادسازی اقدامات 
لازم برای ایجاد شرایط تولید این گرید انجام شد. وی در تشریح برخی 
از این اقدامات گفت: برای تولید این گرید باید ذوب اولیه در کورههای 
قوس الکتریکی، پس از طی کردن فرایند واحدهای متالورژی ثانویه 
)LF( و سولفورزدایی )DS( و گاززدایی )RH( به ریخته گری مداوم 
ارسال شود که در واحد متالورژی ثانویه به حدود ۵ تن افزودنی ها و 
-)Ti(تیتانیوم -)MO(فروآلیاژها نیاز است و عناصری از قبیل مولیبدن
نیوبیوم )Nb(- وانادیوم)V(- کروم)Cr( و به خصوص کربن، سولفور 
و هیدروژن کنترل و طی فرایندی در انتهای عملیات، کلسیم تریتمنت 
مبارکه  فولاد  فولادسازی  ناحیۀ  می شود.مدیر  اعمال  ذوب  روی  بر 
افزود: برای تولید تختال با ضخامت ۲۵۰ میلیمتر تغییرات خاصی در 
ماشین ریخته گری شمارۀ ۵ برای اولین بار صورت گرفت. برخی از این 
تغییرات عبارت اند از: تعویض قالب سگمت صفر ماشین از ضخامت 
۲۰۰ به ۲۵۰ میلیمتر؛ تغییر Gap کلیۀ غلتکها از ابتدا تا انتهای 
ماشین که در مدت ۲۴ ساعت به ازای یک خط ماشین ریخته گری 
انجام شد؛ تهیه و تدوین دستورالعمل ها و جداول سرعت و سیستمهای 
خنک سازی تختال و کنترلی. بناییان خاطرنشان کرد: همکاران ناحیۀ 
فولادسازی و ریخته گری مداوم با تأکید بر اینکه این دستاورد مهم در 
۳۰ خردادماه به دست آمد، افزود: حاصل این زحمات تولید ۳ ذوب و 
۲۱ تختال معادل ۵۰۰تن بدون عیب داخلی )به خصوص عیب جدایش 

در مقطع تختال( مطابق با سفارش مشتری بود.

کسب رتبه نخست بهزیستی گلستان در حوزه 
بیمه خدمات درمانی  مددجویان در کشور

طی ارزیابی عملکرد اجرای نظام نامه نظارتی در۶ماهه دوم سال 
با  توانست  گلستان  بهزیستی  مددجویان  درمانی  خدمت  بیمه   ،۹۶
امتیاز عالی، رتبه نخست کشور را کسب نماید.به گزارش روابط عمومی 
اداری  نظام  کلی  های  اجرای سیاست  راستای  در  استان:  بهزیستی 
ابلاغی مقام معظم رهبری وتاکید دولت تدبیر وامید براجرای نقشه 
واصلاح نظام اداری بصورت شفاف وکارآمد که عاملی مهم درتحقق 
برنامه ها ،توسعه  وگسترش سازمان بهزیستی محسوب می شود،طی 
ارزیابی عملکرد اجرای نظام نامه نظارتی در۶ماهه دوم سال ۹۶، بیمه 
خدمت درمانی مددجویان بهزیستی گلستان توانست با امتیاز عالی، 

رتبه نخست کشور را کسب نماید.

در سومین کمیسیون ماده ۲6 بهزیستی گلستان:

 طرح وبررسی 98 پرونده پروانه فعالیت 
وموافقت اصولی موسسات ومراکز غیردولتی 

سراسراستان گلستان
که  استان  بهزیستی  ماده۲۶  کمیسیون  نشست   درسومین 
درحوزه  مراکزغیردولتی  نماینده  و  کمیسیون  این  حضوراعضای  با 
توانبخشی استان  ظهر امروز درسالن کنفرانس این اداره کل برگزارشد، 
و  مراکز  وابطال  تعویض  تمدید،  صدور،  متقاضی  پرونده  تعداد۹8 
موسسات غیردولتی مطرح و پس از بررسی اعضاء کمیسیون ،تصمیمات 
لازم اتخاذ شد.مدیرکل بهزیستی استان دراین باره گفت: ۹8 پرونده 
متقاضی تمدید وصدور پروانه فعالیت وموافقت اصولی درحوزه های 
توانبخشی،پیشگیری واجتماعی مطرح شد که ازاین تعداد ۲۰پرونده 
متقاضی مراکز توانبخشی ، ۱۲ پرونده در زمینه موسسات خیریه و۲ 
پرونده مراکز نگهداری کودکان،8پرونده متقاضی مراکز مشاوره ومراکز 
ترک اعتیاد ، ۲۵ پرونده در حوزه پیشگیری ،8پرونده مجتمع های 
خدمات بهزیستی ،۱۵پرونده دیگر نیز متقاضی مهدهای کودک و ۴ 
مصوبه نیز  طرح و بررسی شد که در نهایت ،پس از بررسی وارائه نقطه 
نظرات  سایر اعضاءکمیسیون درخصوص شرایط متقاضیان ،درنهایت 
تمامی پرونده های مطرح شده مورد تایید قرارگرفت.اعضاء کمیسیون 
ماده ۲۶ متشکل از مدیرکل، معاونین مشارکتهای مردمی ، امور خیریه 
و موسسات غیردولتی ، اجتماعی، توانبخشی و پیشگیری و همچنین 
مسئولین حراست-حقوقی و کارشناس واحدهای مربوطه می باشد که 
ماهی یکبار به منظور بررسی تمدید و تعویض پروانه فعالیت و صدور 
موافقت اصولی مراکز تحت نظارت بهزیستی گلستان تشکیل می شود 
که پس از بررسی و گرفتن نقطه نظرات از معاونین و کارشناسان در 

مورد پرونده های مطرح شده تصمیم گیری خواهد شد.

7۵8هکتار از مساحت شهر کرج “فرسوده” است؛

بازسازی بافت فرسوده اولویت مجموعه 
مدیریت شهری 

 سرپرست شهرداری کرج گفت با اشاره به آغاز عملیات بازسازی 
بافت های فرسوده در کرج، گفت: بازسازی و نوسازی بافت های فرسوده 
اولویت مجموعه مدیریت شهری است. به گزارش پایگاه خبری مدیریت 
شهری کرج، محمدرضا احمدی نژاد در جلسه ستاد باز آفرینی شهری 
که با حضور استاندار البرز در سالن شهدای دولت استانداری برگزار 
شد، با اشاره به اینکه در حال حاضر 78۵ هکتار مساحت شهر کرج را 
بافت های فرسوده تشکیل می دهد، اظهار کرد: این رقم ۴ درصد کل 
مساحت کرج را شامل می شود.وی با بیان اینکه اهداف اساسی نوسازی 
بهبود  و  توسعه  فرسوده ی شهرها،  و  قدیمی  های  بافت  بهسازی  و 
وضعیت محیط زندگی برای شهروندان است، افزود: بهسازی و نوسازی 
بافت های فرسوده، قدیمی و ناکارآمد یکی از مهم ترین و اساسی ترین 
اقدامات مجموعه مدیریت شهری به شمار می رود. سرپرست شهرداری 
کرج با تاکید بر اینکه طبق ارزیابی های صورت گرفته بسیاری از مناطق 
شهری کرج به سبب وجود بافت های فرسوده باید نوسازی و بهسازی 
شود، اضافه کرد: 8۵ واحد مسکونی در محله مصباح کرج به عنوان 
یکی از قدیمی ترین محلات این کلانشهر درصدد اخذ پروانه بهسازی و 
نوسازی هستند.احمدی نژاد با بیان اینکه توافق لازم برای اجرای طرح 
مذکور با سرمایه گذار و با راهبری شهرداری صورت گرفته است، تاکید 
کرد: گسل های فعال در استان البرز زنگ خطری بالقوه برای بافت 
های فروسده شهری و روستایی به شمار می آید که باید در اسرع وقت 
اقدامات لازم در این خصوص مورد توجه دستگاه های مربوطه قرار گیرد.

تقدیر شهردار اهواز از مدیرعامل شرکت 
برق منطقه ای خوزستان

شهردار اهواز از تلاش ها و همکاری مدیرعامل شرکت برق منطقه 
ای خوزستان در راه اندازی فاز اول پروژه تقاطع چند سطحی شهید 
بندر تشکر و قدردانی کرد.منصور کتانباف در لوح تقدیر اهدایی خود به 
محمود دشت بزرگ آورده است: برادر گرامی همت بلند و تلاش های 
ارزنده و دلسوزانه شما در راه اندازی پروژه بزرگ تقاطع چند سطحی 
شهید بندر که هم اکنون فاز اول آن در مرحله بهره برداری قرار گرفته، 
گواهی بر توجه و توانمندیتان در عرصه خدمت رسانی است.ما با وجود 
بزرگواران و افتخار آفرینانی چون شما که دغدغه خدمت دارید و از 
هرگونه همکاری دریغ نمی ورزید برخود می بالیم، تلاش هایتان را 
ارج می نهیم و این لوح را به پاس همراهی و وجود گرانقدرتان تقدیم 

حضورتان می نماییم.

اخبار
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به  اشاره  با  گلستان  استان  وجوانان  ورزش  کل  مدیر 
ورود تیم ووشو کشور سوئد برای شرکت در مسابقات جام 
پارس  گفت:  گلستان از فردا با ورود تیم های شرکت کننده 
جام  ووشو  المللی  بین  مسابقات  میزبان  رسمی  صورت  به 
پارس خواهد بود.بهمن طیبی در جلسه هماهنگی برگزاری 
مسابقات بین المللی ووشو جام پارس اظهار داشت: مسابقات 
از  تیم   ۹ و  ایران  از  تیم   ۲ شرکت  با  پارس  جام  ووشو 
کشورهای دیگر از فردا در استان گلستان آغاز می شود.وی 
اداره کل ورزش  بین  تصریح کرد: در جلسه هماهنگی که 
و  گلستان  مرکز  وسیمای  صدا  گلستان،   استان  وجوانان 
نیروی انتظامی برگزار شد بحث پوشش و انعکاس بازی ها و امنیت مسابقات مطرح و تصمیمات نهایی گرفته شد.طیبی 
خاطرنشان کرد: تیم سوئد به عنوان نخستین تیم خارجی امروز وارد کشور و استان گلستان شد و تیم ها تا صبح شنبه 
همه وارد گرگان خواهند شد تا مرحله وزن کشی انجام شود.مدیر کل ورزش و جوانان استان گلستان گفت: از عصر روز 
شنبه بازی ها به صورت رسمی در مجموعه امام خمینی)ره( گرگان آغاز می شود و تیم ها براساس جدول بندی با هم به 
رقابت می پردازند و به مدت ۲ روز این رقابت ها ادامه دارد.وی با اشاره به پایان این مسابقات هم اظهار داشت: این رقابت ها 
در چهارم تیر ماه با معرفی تیم های برتر به پایان می رسد و امیدواریم شاهد رقابت های خوبی باشیم.مدیر کل ورزش و 
جوانان استان گلستان تاکید کرد: ما همه تلاش خود را برای برگزاری هر چه بهتر این رقابت ها به کار می گیریم و برای 

تماشاگران هم این رقابت ها رایگان خواهد بود و همچنین خانم ها هم می توانند این بازی ها را از نزدیک تماشا کنند.

ساری - دهقان - مهدی عبوری در بازدید از پروژه 
نیروگاه  این  تجهیزات  به نصب  اشاره  با  زباله سوز  نیروگاه 
توسط  تجهیزات  نصب  جهت  کارگاه  تجهیز  فرآیند  گفت: 

کارشناسان چینی در دست اقدام است
به گزارش خبرنگار مازندران و به نقل روابط عمومی 
و امور بین الملل شهرداری ساری ، مهدی عبوری شهردار 
مرکز استان به همراه کارشناسان چینی از پروژه  نیروگاه 

زباله سوز بازدید کرد.
بازدید بر پیگیری روزانه و فعالیت شبانه  این  وی در 
روزی تا زمان اتمام این پروژه تاکید نموده و اظهار داشت: 
کارشناسان چینی در حال تجهیز کارگاه و نصب تجهیزات این نیروگاه بوده و پیگیری های روزانه بر روند اجرای آن 
عملیاتی خواهد شد. عبوری در ادامه به جذب اعتبار لازم برای این پروژه اشاره نموده و افزود: اعتبارات دولتی برای اتمام 
نیروگاه زباله سوز تامین گردیده و مطابق زمانبندی مشخص شده اجرایی خواهد شد. این مسئول ،  طی دستوری به 
معاونت فنی و عمرانی در زمینه روند اجرایی این پروژه  گفت: این معاونت نسبت به هماهنگی های لازم برای  افزودن 
تیم های عملیاتی توسط مجری نیروگاه ۴۵۰ تنی زباله سوز ساری در سه شیفت کاری ، برنامه ریزی  برای ساخت 
دودکش فلزی در کارگاه مستقل  ، پوشش دیوار و سقف سوله بویلرهای نیروگاه با ورق فلزی  و اتمام فوندانسیون های 
تجهیزات در سوله بویلرها   اقدام نماید. شهردار ساری روند پیشرفت پروژه را مطلوب دانست و ادامه داد: پیمانکار ، 

ناظر و مسئولان پروژه بصورت شبانه روزی تا اتمام آن فعالیت خواهندکرد.

مسابقات ووشو جام پارس :

تیمووشویسوئدواردگلستانشد
شهردار ساری دربازدید از پروژه نیروگاه زباله سوز تاکید کرد : 

پیگیریفعالیتشبانهروزیبرایاتمامپروژهنیروگاهزبالهسوز

اصفهان - مرادیان- شهردار اصفهان با بیان این که 
برای آبیاری فضای سبز و باغات شهر اصفهان از آب شرب 
این  آبیاری  برای  حاضر  حال  در  گفت:  نمی شود،  استفاده 

فضاها از پساب استفاده می شود.
نشست  ششمین  و  نود  در  نوروزی  الله  قدرت    
شهرداران کلان شهرهای ایران به میزباني تهران در رابطه با 
آخرین وضعیت زاینده رود گفت: شهر اصفهان داراي 8۵۰۰ 
صنعتي  واحد  میزان  این  که  زماني  است؛  صنعتي  واحد 
مختلف  انواع  از  سبز  هکتارفضاي  هزار   ۱۲ نداشته  وجود 
در اصفهان موجود بوده که این میزان فضاي سبز، زیستي 
همراه با سلامت را براي مردم تامین مي کرده است. این در حالیست که امروز ۵ هزار هکتار فضاي سبز در مقابل 8 
هزار و ۵۰۰ واحد صنعتي وجود دارد.وي با بیان این که براي جمعیت بالغ بر دو میلیون و ۱۵۰ هزار نفر در شهر اصفهان  
تنها ۵ هزار هکتار فضای سبز وجود دارد، تصریح کرد: ۲ هزار هکتاراین فضاي سبز مربوط به شهرداری است و بخش 
عمده اي از این فضاي سبز به صورت تحت فشار آبیاری شده و قطره ای از آب شرب برای آبیاری این فضاها استفاده 
نمی شود. وی با بیان این که از پساب  برای آبیاری فضای سبز استفاده می شود، گفت: این پساب  در چندین تصفیه خانه 
تهیه می شوند و سپس مورد استفاده قرار می گیرند. شهردار اصفهان با تاکید بر این که برخلاف تصور برخي افراد سرانه 
فضای سبز در اصفهان مازاد نیست و آب شرب برای آبیاری فضای سبزاستفاده نمی شود،اظهارداشت: یکي از هویت های 
اصفهان درختان آن است؛بنابراین وظیفه همه ما حفظ و نگهداري میراث و هویت این  شهر پر آوازه جهاني  است و 

نگاه مدیران کلان شهرها به این شهر باید جهاني و بر همین مبنا باشد.

قم  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  مدیرعامل 
و  پسماند  مدیریت  غرفه   ۲۶ پیش  سال  پایان  تا  گفت: 
بازیافت در شهر وجود داشت که تلاش کردیم تا آنها را به 
تاکید  با  افزایش دهیم. سیدعبدالله میرابراهیمی  ۴۶ غرفه 
بر اینکه در حوزه تفکیک از مبدا فروردین سال ۹۵ جمع 
آوری پسماند خشک از سطح شهر ماهیانه حدود ۱۹ تن 
و  غرفه   ۹ توسط  که  بود  کیلوگرم  از 7۰۰  کمتر  روزانه  و 
۱۵ خودرو چرخشی انجام می شد، اظهار کرد: امروز روزانه 
بیش از ۵۶ تن پسماند خشک از سطح شهر قم جمع آوری 
می  صورت  امر  این  ویژه  خودرو   ۱۴۶ توسط  که  می شود 
گیرد و تا پایان سال پیش ۲۶ غرفه مدیریت پسماند و بازیافت در شهر وجود داشت که تلاش کردیم تا آنها را به ۴۶ 
غرفه افزایش دهیم. مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری قم با تایکد بر اینکه یکی از فرآیندهای جمع آوری به 
صورت تحویل به غرفه های بازیافت است، گفت: در ازای این تحویل تلاش داریم هدیه هایی نیز به شهروندان ارائه شود 
و در پایان هر ماه یا هر سال در قالب کارت های امتیاز هم هدایای ویژه ارائه می شود.وی گفت: حالت دوم این است که 
شهروندان پسماند خشک را در هفته جمع آوری کرده و هر هفته خودروهای ویژه در محلات حضور پیدا کرده و پسماند 
خشک را تحویل می گیرند؛ روش دیگر خودروهایی هستند که در سطح شهر حضور دارند و پسماند خشک را از صنوف 
و واحدهای تجاری جمع آوری می کنند.میرابراهیمی ابراز کرد: خودروهایی نیز از ساعت ۶ عصر به عنوان خودروهای 
پیشرو قبل از جمع آوری پسماند کل شهر در معابر گردش دارند تا پسماندهایی که احیانا شهروندان فرصت نکرده اند 

تحویل بدهند را جمع آوری کنند.

شهردار اصفهان :

نگاهمديرانبهاصفهانجهانيباشد
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری قم اعلام کرد:

لزومافزايشغرفههایبازيافت

و  آب  شرکت  رمضان  جام  والیبال  و  فوتسال  مسابقات  اختتامیه  آیین 
فاضلاب استان قم با حضور معاون سیاسی و امنیتی استاندار قم برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان قم، معاون سیاسی 
و امنیتی استاندار قم در این مراسم در سخنانی با قدردانی از توجه مدیران 
روانی  و  آرامش روحی  امر ورزش همگانی،  به  استان  فاضلاب  و  شرکت آب 
جامعه را درگرو داشتن بدن سالم دانست و اظهار داشت: ورزش باعث سلامت 
جسم و نشاط و پویایی جامعه می شود و انگیزه حیات و امید به زندگی را در 

آن جامعه افزایش می دهد.
احد جمالی با بیان اینکه توجه به امر ورزش باید به یک فرهنگ تبدیل 
شود، به حرکت سیستمی شرکت آب و فاضلاب در بحث ورزش اشاره کرد و 
گفت: امیدواریم مدیران سایر دستگاه های استان با الگو گیری از اقدامات آبفا 
به سمت سالم سازی جسم و روح  در خصوص ورزش، زمینه هدایت جامعه 

فراهم آورند.
الگوی سازی دوچرخه سواری در دستگاه های دولتی

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم نیز با اشاره به فراهم آوردن 
امکانات اولیه برای کارکنان و خانواده های شرکت آب و فاضلاب استان برای 
پرداختن به امر ورزش اظهار داشت: این عزیزان متناسب با علاقه مندی خود 

می توانند در رشته های مختلف به ورزش بپردازند.
وی با اشاره به استقبال بسیار خوب کارکنان آبفا از فرصت ایجاد شده 
خاطرنشان کرد: ما معتقدیم سلامت سازمان در گروه سلامت جسمی و روانی 
را  مردم  به  بهتر  ارائه خدمات  امکان  نهایت  در  که  می شود  محقق  کارکنان 

فراهم می آورد.
با اشاره به برنامه های ورزشی شرکت آب و  دکتر علی جان صادق پور 

ترافیک و آلودگی  از  فاضلاب گفت: در راستای سلامت کارکنان، جلوگیری 
محیط زیست در تلاش هستیم که امسال حداقل ۵۰ تا ۶۰ نفر از کارکنان 
آبفا با دوچرخه در محل کار خود حاضر شوند که در این خصوص مشوقاتی 

در نظر گرفته ایم.
این حرکت شرکت آب و فاضلاب فرهنگ  امیدواریم  اینکه  بیان  با  وی 
دوچرخه سواری و ورزش همگانی را در جامعه رونق بخشد، اظهار داشت: اگر 
ما حل  روانی  و  از مشکلات روحی  بسیاری  باشیم  جامعه ورزشکاری داشته 

می شود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم خواستار ایجاد فضای مناسب 
برای دوچرخه سواری در شهر شد و گفت: اگر این فضا ایجاد شود مردم به ویژه 
دانش آموزان نسبت به استفاده از دوچرخه ترغیب می شوند که این موضوع 

سلامت جامعه را به همراه خواهد داشت.
دبیر کمیته ورزش شرکت آب و فاضلاب استان قم نیز به ارائه گزارشی از 
وضعیت ورزش در شرکت آب و فاضلاب پرداخت و با اشاره به برگزاری هرساله 
ابراز داشت: آن  ماه مبارک رمضان  والیبال در شب های  و  مسابقات فوتسال 
چیزی که بیشتر در این مسابقات موردنظر مدیران شرکت است ایجاد نشاط 

در کارکنان است.

معاون استاندار قم در مراسم اختتامیه مسابقات ورزشی آبفا:

ورزشامیدبهزندگیرادرجامعهافزایشمیدهد

استان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
سفرهای  اول  موج  در  سفر  کیفی  ارتقای  از  کرمانشاه 

تابستانی امسال در استان خبرداد. 
به  به نزدیک شدن  با توجه  بهمن خسرواني گفت: 
تابستانی در ۲  اول سفرهای  آغاز موج  و  تابستان  فصل 
بخش حمل و نقل مسافر و ایمن سازی جاده ها اقدامات 
لازم توسط این اداره کل صورت گرفته و برای میزبانی و 

جابجایی مسافرین آمادگی کامل داریم.

وی تعداد ناوگان عمومی فعال در استان را در حال 
حاضر ۲۱۰ دستگاه اتوبوس، ۹8۵ دستگاه مینی بوس و 
787 دستگاه خودرو سواری و تعداد شرکتهای فعال در 
این حوزه را 7۰ شرکت اعلام  و تصریح کرد: از این تعداد 
۳۳ شرکت در بخش حمل و نقل اتوبوس،۲7 شرکت در 
حمل و نقل مینی بوس و ۱۰ شرکت در بخش سواری 

فعالیت دارند.
و  بررسی  نظیر  اقداماتی  به  همچنین  خسروانی 
نمازخانه  و  رستورانها  ها،  مجتمع  وضعیت  بر  سرکشی 
های بین راهی و آماده سازی و تجهیز پاسگاههای پلیس 
مجتمع خدماتی  باب   ۲7 تعداد  افزود:  و  کرد  اشاره  راه 
رفاهی بین راهی آماده خدمات رسانی به کاربران جاده 

ای هستند.

بر  فنی  مدیر  نقش  اهمیت  بر  تاکید  ضمن  وی 
سلامت سفر گفت: با توجه به اینکه شرکت های مسافری 
فاقد  نقلیه  وسایل  برای  وضعیت  صورت  به صدور  مجاز 
نقل  و  حمل  ناوگان  باشند،مالکان  نمی  معتبر  گواهی 
معاینه  مراکز  به  مراجعه  با  مکلفند  شهری  بین  عمومی 
فنی و طی مراحل لازم نسبت به دریافت گواهی مربوطه 

اقدام نمایند.
استان  ای  جاده  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
انجام  در  رانندگان  روحی  و  جسمی  سلامت  همچنین 
سفرهای بین شهری و تاثیر آن را در کاهش مخاطرات 
جاده ای امری ضروری دانست و افزود: به منظور حصول 
راستای  در  و  ای   حرفه  رانندگان  سلامت  از  اطمینال 
تامین و ارتقای ایمنی سفرهای بین شهری انجام معاینات 

مربوطه و دریافت تاییدیه سلامت از سوی مراکز طب کار 
توسط رانندگان امری مهم  و لازم بوده و گفتنی است 
که اعتبار کارت سلامت برای رانندگان تا سن ۴۰ سال ۲ 
سال و برای رانندگان بالای ۴۰ سال یک سال می باشد.

امیدواری  ابراز  خاتمه ضمن  در  مهندس خسروانی 
میهمانان  و  مسافرین  پیش  از  بیش  رضایت  جلب  از 
تابستانی گفت: مسافرین و کاربران جاده ای می توانند 
شرکتها،  سوی  از  تخلف  هرگونه  مشاهده  صورت  در 
رانندگان و یا مشکلات موجود در جاده ها این اداره کل 
را از طریق ارسال پیام به سامانه ۳۰۰۰۱۴۳ ،تلفن گویای 
نمایندگی  دفتر  به  حضوری  مراجعه  یا  و   ۳8۲۲۲۴۴۶
 ، شکایات  و  مطلع  کاویانی   شهید  پایانه  در  کل  اداره 
انتقادات  یا پیشنهادات خود را  مطرح و پیگیری نمایند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه: 

ارتقای کیفی سفر در موج اول سفرهای تابستانی امسال

مدیرعامل آبفار استان خوزستان:

مشکلآب
روستاهای
آبادانتاپايان
تیرماهبرطرف
خواهدشد

مدیر عامل شرکت گاز کردستان ؛
وصولمطالباتشركت
گازاستانكردستانباعث
توسعهخدماتگازرساني
درسطحاستانميگردد

آب   EC اینکه  بر  تاکید  با  خوزستان  آبفار  مدیرعامل 
روستاهای آبادان به دلیل شور شدن آب رودخانه بهمنشیر به 
۱۶ هزار و ۵۰۰ میکروموس رسیده است، گفت:  تا پایان تیرماه 
با انتقال آب از طرح آبرسانی غدیر به آبادان ظرفیت تولید ما به 
 EC ۶۰ هزار مترمکعب افزایش خواهد یافت و به تبع آن نیز

آب به چهار تا پنج هزار کاهش خواهد یافت.
فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  کریمی،  درویشعلی 
افزود:  مطلب  این  بیان  با  خوزستان  استان  روستایی 
خشکسالی های چند سال اخیر و به تبع آن کاهش جریان آب 
رودخانه کارون موجب شده تا آب شور دریا وارد مسیر رودخانه 

شده و EC آب نیز افزایش پیدا کند.
وی با تاکید بر اینکه EC آب روستاهای آبادان به ۱۶ هزار 
و ۵۰۰ رسیده است، گفت: در حاضر در آب منطقه به شدت شور 

شده و قابلیت شرب ندارد بدین منظور آبرسانی به 7۰ روستای 
منطقه با ۳۰ تانکر در حال انجام است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب روستایی استان خوزستان 
خاطرنشان کرد: تا پایان تیرماه با اتمام پروژه انتقال آب از طرح 
آبرسانی غدیر به خرمشهر و آبادان، مقرر شده است تا ۶ کیلومتر 
خط انتقال از تصفیه خانه جامع آب آبادان به سمت تصفیه خانه 
شهید کشتکار که وظیفه آبرسانی به روستاهای منطقه را دارد 
اختیار  در  جدید  آبی  منابع  مترمکعب  هزار   ۲۰ و  شود  ایجاد 

روستاهای آبادان قرار بگیرد.
کریمی تولید کنونی آب برای آبرسانی به روستاهای آبادان 
با  تیرماه  پایان  تا  افزود:  و  کرد  اعلام  مترمکعب  هزار   ۴۰ را 
بهره برداری از این طرح ظرفیت تولید ما به ۶۰ هزار مترمکعب 
افزایش خواهد یافت و به تبع آن نیز EC آب از حدود شانزده 

کاهش  هزار  پنجاه  تا  چهار  به  نزدیک  رقمی  به   ۵۰۰ و  هزار 
خواهد یافت. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب روستایی استان 
خوزستان تصریح کرد: بنابراین برنامه کوتاه مدت ما برای حل 
و  بود  تانکر خواهد  با  آبرسانی  آبادان  روستای  آبی 7۹  مشکل 
برنامه بلندمدت مجموعه نیز استفاده از منابع آبی طرح آبرسانی 

غدیر و انتقال آن به تصفیه خانه شهید کشتکار است.
آب  مشکل  تیرماه  پایان  تا  اینکه  بر  تاکید  با  کریمی 
از حادثه  تا پیش  برطرف خواهد شد، گفت:  آبادان  روستاهای 
بالا رفتن EC آب در منطقه به دلیل شور شدن آب رودخانه 
بهمنشیر، به هیچ وجه مشکلی برای تامین آب روستاهای آبادان 
وجود نداشت که امیدواریم با بهره برداری از طرح غدیر و انتقال 
این منطقه شاهد بهبود مناسب کیفیت آب روستاهای  به  آب 

آبادان باشیم.

کردستان  گاز  شرکت  مدیرعامل  گری  فعله  مهندس 
استان  در  گازرساني  توسعه  براي  مالي  منابع  تامین  مورد  در 
اظهارداشت : اگر مطالبات شرکت گاز استان کردستان  از بخش 
جایگاه  و  ادارات   ، تجاري   ، صنعتي   ، خانگي  مشترکین  هاي 
براي  مالي  منابع  تامین  سبب  گردد  وصول  موقع  به   CNG
توسعه گازرساني در شهرها و روستاها شده و وقفه اي در اجراي 

پروژه هاي بوجود نمي آید.
پرو ژه   اجراي  اینکه  به  اشاره  با  فعله گري  احمد  مهندس 
هاي  گازرساني هزینه بر بوده اظهارداشت : براي اجراي پرو ژه 
هاي گازرساني در سطح شهر و روستا نیاز به منابع مالي فراواني 

است و اجراي هر پرو    ژه علاوه بر تامین لوازم و تجهیزات ، نیاز به 
نیروي انساني متخصص ، مسیر یابي و تحصیل اراضي با صرف    
استان  عمومي  بودجه  از  منابع  این  و  دارد  گزاف  هاي  هزینه 
تامین نشده بلکه از درآمدهاي حاصل از فروش گاز به مشترکین 
مي باشد که پس از واریز شدن به خزانه دولت با تعریف    پرو ژه 

هاي گازرساني قابل دریافت مي گردد.   
توسط  گازبهاء  وجوه  موقع  به  پرداخت  با  وی  گفته  به 
توسعه  فراگیر خدمات در بخش هاي  توسعه  امکان  مشترکین 
شبکه هاي گازرساني در شهر ها و روستاها و همچنین گسترش 
خدمات در امداد و تعمیرات  و خدمات پس از فروش را امکان 

پذیر مي سازد و با توجه به حجم وصول مطالبات دریافتي است 
که بودجه اختصاص مي یابد.

مهندس فعله گری با اشاره به اینکه سال ۹۶ مقدار زیادي 
از مطالبات این شرکت وصول نشده است بیان داشت : شرکت 
از بخش هاي مختلف  گاز استان کردستان ۶۲۰ میلیارد ریال 
نظامي ، انتظامي ، ادارات ، مدارس و صنایع طلبکار بوده ولي 
با  را  شرکت  این  و  نشده  مطالبات  وصول  به  موفق  متاسفانه 
مشکلات عدیده اي براي تامین نقدینگي مواجه ساخته  و این 
شرکت را مجبور به تامین منابع مالي از طریق دریافت وام از 

بانک ها نموده است.


